
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 780
Ministeren bedes oplyse, om ministeren er bekendt med, at det er sædvanlig
praksis, at udvalgsformænd er i dialog med ministerens særlige rådgivere,
herunder begrunde i hvilke situationer der er behov for en sådan dialog frem
for dialog direkte med ministeren. Der henvises til artiklen ”Retsudvalg skulle
afskæres fra åben hashhandel” bragt i Berlingske den 17. marts 2014, hvoraf
det fremgår, at Retsudvalgets formand var i dialog med daværende justitsmi-
nister Morten Bødskovs særlige rådgivere om turen til Christiania.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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